
 
 

 

 
 

 
MOTIE  
 
Onderwerp:   HAVO-top SG de Dijk 
Agendapunt:  C.2 
Ingediend door: Y. Nijsingh (D66), S. Zeilemaker (PWF), R. Manshanden (GroenLinks) 

 
De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 10 oktober 2019; 
gelet op artikel 34 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van 
de gemeente Medemblik 2019, 
 
Constaterende dat: 

- In 2020 een nieuw Regionaal Programma Onderwijsvoorziening wordt vastgesteld waarin kan worden 
meegenomen dat SG de Dijk een HAVO-top krijgt; 

- SG de Dijk de wens en ambitie heeft een HAVO-top te realiseren; 
- De raad op 8 november 2018 (tijdens het vaststellen van de begroting 2019) een budget van €385.000 

beschikbaar heeft gesteld voor herindeling van de Muiter; 
- Na de vaststelling van dit budget er een participatief traject en een onderzoek naar een nieuwe 

indeling is gestart; 
- Het college beargumenteert kiest voor een uitwerking waarbij €167.000 van het budget wordt gebruikt, 

waardoor €218.000 ongebruikt blijft. 
- Wanneer het budget niet in 2019 wordt ingezet, dit komt te vervallen in 2020. 

 
Overwegende dat: 

- Een toekomstbestendige school voor voortgezet onderwijs versterkt het leef- en woonklimaat van de 
gemeente; 

- Zonder de uitbreiding van een HAVO-top en met de verwachte demografische ontwikkelingen, het voor 
SG de Dijk waarschijnlijk lastig wordt in de toekomst te groeien en mogelijke krimp tegen te gaan; 

- Met het volgend jaar vaststellen van een nieuw Regionaal Programma Onderwijsvoorziening, wat eens 
in de 5 jaar gebeurt, er een kans ligt om de langgekoesterde HAVO-top in Medemblik te realiseren;  

- Een HAVO-top de binding van jongeren met onze gemeente kan versterken; 
- De gemeenteraad al jaren de wens uitspreekt een HAVO-top te realiseren en er in 2020 opnieuw een 

kans ligt. We als raad een signaal kunnen afgeven aan de schoolbesturen dat wij de HAVO-top steunen;  
 

Verzoekt het college: 
Naar de bestuurders van de VO scholen in Westfriesland het signaal af te geven dat het realiseren van 
een HAVO-top een wens is van de gemeenteraad en gesteund wordt door de gemeente Medemblik. 

 
Spreekt uit: 

Bij het kiezen voor optie C, het overgebleven budget van €218.000 ook na 2019 beschikbaar te stellen 
voor het doen van aanpassingen aan MFA De Muiter, in het bijzonder ten behoeve van het realiseren 
van een HAVO-top bij SG de Dijk. 

Ingediend door: 
 
Y. Nijsingh (D66)    S. Zeilemaker (PWF)   R. Manshanden (GroenLinks) 

Invullen door de griffier 

voor  tegen  opmerkingen   
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